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The Sport for Life Canadian Summit brings together leaders who work to enhance the quality of sport and physical activity in Canada. Sport for Life recognizes that quality sport and physical literacy offer rich benefits to Canadian society through improved health, stronger communities, higher sporting achievement, and stronger national identity. By improving sport, Sport for Life aims to improve the lives of all Canadians.
The 2020 Sport for Life Canadian Summit will take place January 28 - 30 at the Hilton Lac-Leamy Hotel, in Gatineau, QC, Canada.
Theme – Celebrating Success
The 2020 Sport for Life Canadian Summit theme “Celebrating Success” highlights the importance of bringing together individuals from multiple sectors not only to reflect on and share past successes, but to understand how these successes came to be and what we can do to ensure continued success. Collaboration is key if we are to achieve our shared goals — within our organizations; throughout the national, provincial, and local levels of our sports; and across the whole of the Canadian sport and physical activity ecosystem. Join us in celebrating what has gone well and in focusing on what we can continue to do to ensure positive change going forward.
Visit our Summit website to learn more
For more information please contact our Coordinator of Conferences, Claudine Gilbert, at claudine@sportforlife.ca.
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Tag
· #S4LSummit
Sample Facebook Posts:
· It’s about giving credit where it’s due.

At the 2020 Sport for Life Canadian Summit in Gatineau, delegates from around the world will share their success stories, explore collaboration opportunities and learn about the latest developments in the quality sport and physical literacy movements. Delegates will network with leaders from the sport, recreation, health and education sectors, learn about leading-edge research and best practices from international experts,  and come together as a community.
This year’s theme is Celebrating Success. 
www.sportforlifesummit.ca
· The Sport for Life Canadian Summit brings together leaders who work to enhance the quality of sport and physical activity in Canada. Sport for Life recognizes that quality sport and physical literacy offer rich benefits to Canadian society through improved health, stronger communities, higher sporting achievement, and stronger national identity.
This year’s theme is Celebrating Success. 
www.sportforlifesummit.ca
· Collaboration is key if we are to achieve our shared goals — within our organizations; throughout the national, provincial, and local levels of our sports; and across the whole of the Canadian sport and physical activity ecosystem.
That’s where the 2020 Sport for Life Canadian Summit comes in. This year’s theme is Celebrating Success.
www.sportforlifesummit.ca
· The 2020 Sport for Life Canadian Summit theme “Celebrating Success” highlights the importance of bringing together individuals from multiple sectors not only to reflect on and share past successes, but to understand how these successes came to be and what we can do to ensure continued success. 
www.sportforlifesummit.ca
Sample Twitter Posts:
· Improving #QualitySport and developing #PhysicalLiteracy doesn’t happen by chance. Attend the 2020 #S4LSummit to hear international experts share successes and best practices Jan. 28 to 30, 2020 in Gatineau at the Hilton Lac-Leamy hotel. @SportforLife_
www.sportforlifesummit.ca
· Are you coming to the #S4LSummit in Gatineau? Come and celebrate successes from across the sport, recreation, health and education sectors that lead to #QualitySport and #PhysicalLiteracy development. Jan 28 to 30. @SportforLife_
www.sportforlifesummit.ca
· It’s about giving credit where it’s due. At the upcoming #S4LSummit in Gatineau the theme is Celebrating Success. Jan 28 to 30, 2020. Will you celebrate with us? @SportforLife_
www.sportforlifesummit.ca
· Calling all #PhysicalLiteracy and #QualitySport champions! We’re all coming together to celebrate success at the upcoming #S4LSummit in Gatineau, from Jan. 28 to 30, 2020. See you there? @SportforLife_
www.sportforlifesummit.ca
Website / Newsletter / Email

Sample messaging:
It’s about giving credit where it’s due.
At the 2020 Sport for Life Canadian Summit in Gatineau, delegates from around the world will share their success stories, explore collaboration opportunities and learn about the latest developments in the physical literacy movement. Delegates will rub shoulders with fellow physical activity enthusiasts, attend talks on a range of subjects from experts around the globe, and come together as a community.
Collaboration is key if we are to achieve our shared goals — within our organizations; throughout the national, provincial, and local levels of our sports; and across the whole of the Canadian sport and physical activity ecosystem. Join us in celebrating what has gone well and in focusing on what we can continue to do to ensure positive change going forward.We believe in a better future. 
This year’s theme is Celebrating Success. 
www.sportforlifesummit.ca
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Le Sommet canadien de Le sport c'est pour la vie réunit les leaders qui œuvrent à améliorer le sport de qualité et des activités physiques au Canada. Le sport c'est pour la vie constate que le sport de qualité et de l'activité physique offrent des avantages importants à la société canadienne, à savoir : une meilleure santé, des communautés soudées, de plus grands accomplissements sportifs et une identité nationale plus forte. En améliorant le sport de qualité, Le sport c'est pour la vie vise le bien-être de tous les Canadiens.
Le Sommet canadien Le sport c'est pour la vie se tiendra du 28 au 30 janvier 2019 à l'hôtel Hilton Lac-Leamy, à Gatineau, Québec, Canada.
Thème - Célébrer le succès
Le thème du Sommet canadien Le sport c’est pour la vie 2020 « Célébrer les succès », souligne l’importance de réunir des personnes de divers secteurs non seulement pour réfléchir aux succès passés et les partager, mais aussi pour comprendre comment ces succès ont vu le jour et ce que nous pouvons faire pour assurer leur pérennité. La collaboration est essentielle si nous voulons atteindre nos objectifs communs; au sein de nos organisations, à l’échelle nationale, provinciale et locale de nos sports et dans l’ensemble de l’écosystème canadien du sport et de l’activité physique. Joignez-vous à nous pour célébrer ce qui s’est bien passé et pour nous concentrer sur ce que nous pouvons continuer à faire pour assurer un changement positif à l’avenir.
Cliquez ici pour visiter le site internet du Sommet
Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec Claudine Gilbert, coordonnatrice des conférences à claudine@sportpourlavie.ca

Médias sociaux

Mot-clic
· #SPVsommet
Exemples de messages Facebook :
· Accorder à chacun le mérite qui lui revient.
Lors du Sommet canadien Le sport c’est pour la vie 2020, qui se tiendra à Gatineau, des délégués du monde entier partageront leurs réussites, exploreront les possibilités de collaboration et découvriront les derniers développements relatifs aux mouvements de la littératie physique et du sport de qualité. Les délégués auront l’occasion de faire du réseautage avec des intervenants des secteurs du sport, du loisir, de la santé et de l’éducation; d’en apprendre davantage sur la recherche de pointe et sur les pratiques exemplaires de la bouche d’experts internationaux; et de se réunir en tant que communauté.
Le thème de cette année est Célébrer le succès. 
www.sportpourlaviesommet.ca
· Le Sommet canadien Le sport c’est pour la vie réunit des intervenants qui travaillent à améliorer la qualité du sport et de l’activité physique au Canada. Le sport c’est pour la vie constate que le sport de qualité et la littératie physique procurent des bienfaits précieux à la société, à savoir : une meilleure santé, des communautés soudées, de plus grands accomplissements sportifs et une identité nationale forte.
Le thème de cette année est Célébrer le succès. 
www.sportpourlaviesommet.ca
· La collaboration au sein de nos organismes, aux échelles nationale, provinciale et locale de nos sports et dans l’ensemble du milieu sportif et de l’activité physique au pays est essentielle si nous voulons atteindre nos objectifs communs.
C’est là que le Sommet canadien Le sport c’est pour la vie 2020 prend tout son sens. 
www.sportpourlaviesommet.ca
· Le thème du Sommet de Le sport c’est pour la vie 2020, Célébrer le succès, souligne l’importance de réunir des personnes de divers secteurs non seulement pour réfléchir aux succès passés et les partager, mais aussi pour comprendre comment ces succès ont vu le jour et ce que nous pouvons faire pour assurer leur pérennité. 
www.sportpourlaviesommet.ca
Examples de messages Twitter :
· Développer le #SportdeQualité et la #LittératiePhysique ne se fait pas tout seul. Venez au #SPVsommet 2020 pour entendre des experts partager des réussites et des pratiques exemplaires qui vous inspireront! 28-30 janvier 2020 à Gatineau @SportPourLaVie_ 
www.sportpourlaviesommet.ca
· Serez-vous des nôtres au #SPVsommet 2020 à Gatineau? Venez célébrer les réussites des secteurs du sport, du loisir, de la santé et de l’éducation qui mènent au développement du #SportdeQualité et de la #LittératiePhysique. @SportPourLaVie_ 
www.sportpourlaviesommet.ca
· Accorder à chacun le mérite qui lui revient. Le thème du prochain #SPVsommet à Gatineau est Célébrer le succès. Du 28 au 30 janvier 2020. Viendrez-vous célébrer avec nous? 
www.sportpourlaviesommet.ca
· Appel à tous les ambassadeurs de la #LittératiePhysique et du #SportdeQualité! Nous nous rassemblons tous à Gatineau pour célébrer le succès au prochain #SPVsommet qui se déroulera du 28 au 30 janvier 2020. À bientôt!
www.sportpourlaviesommet.ca
Site web / Infolettre / Courriel

Example de message :
Lors du Sommet canadien de Le sport c’est pour la vie 2020, qui se tiendra à Gatineau, des délégués du monde entier partageront leurs réussites, exploreront les possibilités de collaboration et découvriront les derniers développements relatifs aux mouvements de la littératie physique et du sport de qualité. Les délégués auront l’occasion de faire du réseautage avec des intervenants des secteurs du sport, du loisir, de la santé et de l’éducation; d’en apprendre davantage sur la recherche de pointe et sur les pratiques exemplaires de la bouche d’experts internationaux; et de se réunir en tant que communauté.
La collaboration au sein de nos organismes, aux échelles nationale, provinciale et locale de nos sports et dans l’ensemble du milieu du sport et de l’activité physique au pays est essentielle si nous voulons atteindre nos objectifs communs. Joignez-vous à nous afin de célébrer les réussites et de souligner ce que nous devons faire pour continuer d’assurer des résultats futurs positifs. Nous croyons en un avenir meilleur. 

Le thème de cette année est Célébrer le succès. 
www.sportpourlaviesommet.ca
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January 28 - 30, 2020
Hilton Lac-Leamy, Gatineau, QC
Visit sportforlifesummit.ca for more information
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Du 28 au 30 janvier 2020

Hilton Lac-Leamy, Gatineau, QC
a Visitez le sportpourlaviesommet.ca pour plus d'information.
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